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Zápis z výroční členské schůze Klubu chovatelů králíků 
moravských bílých hnědookých konané 
dne 18.01.2025 v Kojetíně

Přítomni členové: Brabec Jaroslav, Duchoň David, Foltýn Stanislav, Fučík Vojtěch, Grígeľ Pavol, 
Matúšů Pavel st., Matúšů Pavel ml., Mgr. Nečasová Marcela, Novotný David, MVDr. Šimek Vlastimil, 
Vytrhlík Václav; celkem 11 členů z 16 členů klubu, tj. 69 % účast a schůze byla usnášeníschopná.

Omluveni členové: Mgr. Jindrová Hana, Jindrová Michaela, Kaiser Michal, Konečný Jiří, Vytlačil Tadeáš

Přítomni pozvaní hosté: Petružela Jiří, Smolíková Hana (oba ZO Kojetín), Poláková Markéta.

Přítomni pozvaní uchazeči o členství: Král Jan, Polák Eduard

Program jednání:

1.) Zahájení

Schůzi zahájil předseda klubu Pavel Matúšů st., poděkoval ZO ČSCH Kojetín zastoupené H. Smolíkovou 
a J. Petruželou za možnost uspořádání schůze v těchto prostorách. Přednesl program schůze, přičemž 
tento byl  jednomyslně schválen (pro: 11, proti: 0,  zdržel  se:  0).  Mandátová komise uvedla,  že je  
přítomna nadpoloviční  většina  členů,  a  proto  je  schůze  usnášeníschopná.  Prezenční  listina  bude 
uložena u jednatele klubu.

2.) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu

Zapisovatelem byl navržen dr. Šimek, ověřovatelem byl navržen p. Matúšů st. Oba byli jednomyslně 
schváleni (pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0).

3.) Volba mandátové, návrhové a volební komise

Jako členové mandátové a návrhové komise byli navrženi David Duchoň, P. Matúšů ml., Mgr. Marcela  
Nečasová. Všichni byli jednomyslně schváleni (pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0).

4.) Kontrola usnesení z předešlé členské schůze 

Jednatel klubu dr. Šimek zrevidoval usnesení u minulé členské schůze, přičemž konstatoval, že vše bylo 
splněno.

5.) Přijetí nových členů

Jednatel dr. Šimek seznámil přítomné s dva uchazeči o členství v našem klubu – př. Jan Lukáš Král 
z Jemnice (ZO ČSCH Moravské Budějovice) a mladý chovatel Eduard Polák z Březí u Mikulova (ZO ČSCH 
Mikulov). Oba jsou v aktivním kontaktu s členy klubu, mají o nich zabezpečená chovná zvířata a rovněž 
již Mbh vystavovali. Po formální stránce jsou jejich přihlášky v pořádku, a tak jednatel navrhl hlasovat o 
jejich přijetí do klubu. Oba byli jednomyslně schváleni (pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0).

6.) Zpráva předsedy
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Předseda klubu P. Matúšů hovořil  o činnosti výboru klubu v roce 2024. Výbor se sešel celkem 2x 
(04.08.2024, 23.10.2024) a pak před VČS 12.01.2025, a to vždy online formou, což předseda ocenil 
v rámci šetření času i finančních prostředků klubu. Zpráva předsedy – plné znění – je Přílohou zápisu č. 
1.  Následně  proběhlo  hlasování  o  zprávě  předsedy  s tím,  že  zpráva  předsedy  byla  jednomyslně 
schválena (pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0).

7.) Zpráva pokladníka

Pokladník klubu V. Vytrhlík referoval o stavu finančních prostředků klubu. Zůstatek v klubové pokladně 
k 31.12.2024 byl -427,0 kč. Na klubovém účtu byl k 31.12.2024 zůstatek 10876,65 kč. Uvedl příjmy a 
výdaje klubu. Z příjmů tvoří největší položku příjmy z účelových příspěvků a dále příspěvek od ÚOK 
chovatelů  králíků  za  účast  na  CVMK  a  CV  v roce  2024.  Z výdajů  to  bylo  zabezpečení  pohárů, 
posudečného a cestovného na speciální výstavu v Kojetíně 2024 apod. Konstatoval, že současná výše 
účelového příspěvku je nedostatečná pro pokrytí základních výdajů, a proto bude v diskuzi navrženo  
příspěvek zvýšit. Nejlepší formou úhrady účelového poplatku je bezhotovostní převod na klubový účet 
274193604/0300.  Do  budoucna  bude  potřeba  jednat  o  případné  změně  banky  z důvodu  vyšších 
poplatků za vedení účtu. Následně proběhlo hlasování o zprávě pokladní s tím, že zpráva pokladníka 
byla jednomyslně schválena (pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0).

8.) Zpráva kontrolora 

Kontrolor klubu D. Duchoň konstatoval, že provedl revizi pokladny a účtu klubu, přičemž bylo vše 
v souladu s přednesenou pokladní zprávu.

9.) Zpráva registrátora 

Registrátor klubu P. Matúšů st. referoval o stavu registrace Mbh v klubu za rok 2024. Celkem bylo 
registrováno 356 králíků. Kritizoval, že ne všichni členové klubu registrují odchovy Mbh, což by mělo být 
automatické. Celá zpráva je Přílohou zápisu č. 2. Následně proběhlo hlasování o zprávě registrátora 
s tím, že zpráva registrátora byla jednomyslně schválena (pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0).

10.)Návrh plánu práce na rok 2025 vč. rozpočtu

Předseda a jednatel klubu představili plán akcí na rok 2025, který by zahrnoval speciální ukázkové 
expozice klubu a speciální výstavu klubu. Speciální expozice byly prozatím navrženy: Olešnice (8/2025) 
a Bohdalov (10/2025). Na obou dvou je předpoklad vystavení okolo 15 – 20 králíků Mbh, zejména od 
chovatelů z okolí. Podrobnosti budou ještě upřesněny po schůzích výboru klubu. Z velkých výstav bude 
zásadní pokračování v důstojném zastoupení a kvalitě na CVMK v Přerově (20.-21.09.2025). Nicméně 
hlavní výstava roku 2025 bude pro členy klubu 30. Evropská výstava zvířat v  Nitře plánovaná na 08.-
09.11.2025. K tomuto bude nezbytné zabezpečit početnou účast, aby byla vhodná propagace plemene 
před zahraničními návštěvníky – ideálně alespoň okolo 30 králíků Mbh. Vyzval členy k nasměrování 
odchovů především k této výstavě. Přestože bude klecné odpovídat evropskému typu výstavy, výbor 
klubu se bude po zveřejnění výstavních podmínek zabývat možnostmi podpory členů klubu, kteří tam 
budou vystavovat.  Velký  prostor  byl  věnován diskuzi  nad místem a termínem pořádání  speciální 
výstavy v roce 2025. S ohledem na letošní prioritu vystavování Mbh na EV v Nitře bude o tomto dále 
jednat výbor klubu s tím, že po diskuzi mezi členy je předběžný termín počátek prosince 2025. Finanční 
plán na rok 2025 bude v hlavních příjmových a výdajových položkách odpovídat roku 2024 s tím, že 
rozpočet bude vyrovnaný. Schůze výboru budou realizovány online formou. Následně, VČS vzala tyto 
informace na vědomí (hlasování: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0.
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11.)Školení a ukázka online registrace králíků

Předseda klubu dále referoval  o nutnosti provádění  registrace online formou od 01.01.2024. Pro 
lednové vrhy bude vstup dostupný od února 2025. K tomuto jsou pro členy dostupné vypracované 
materiály ohledně přihlášení do systému a pro vlastní registraci. Potvrzený rodokmen přijde chovateli  
e-mailem s tím, že si jej může vytisknout; v takovém případě bude registrační poplatek 6 Kč za králíka. 
Pokud bude požadovat zaslání vytištěných rodokmenů z centrály ČSCH, je to možné, avšak cena bude 
vyšší + poštovné. Většina členů klubu se systémem již umí základně pracovat. P. Grígeľ navrhl, že pro  
případné dotazy a konzultace bude k dispozici, neboť má zkušenosti k tímto systémem jako registrátor 
Klubu chovatelů masných plemen králíků. Diskutoval se také nový návrh registračního řádu, který se 
bude projednávat a schvalovat na letošní ústřední konferenci sekce chovatelů králíků v Praze. Většina 
členů klubu preferuje zachování písmene S v pravém uchu při registraci. Následně, VČS vzala tyto 
informace na vědomí (hlasování: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0).

11. Doplňkové volby do výboru klubu

Členové volební komise zahájili doplňkové volby do výboru klubu za odstoupivšího Ing. Jana Kvapila. 
Předseda klubu doplnil, že děkuje Ing. Kvapilovi za práci, především na webu klubu. Jako kandidát by 
osloven Pavol Grígeľ. Volební komise vyzvala přítomné, za má o tuto funkci ve výboru klubu zájem 
ještě někdo další z členů. Vzhledem k negativní reakci, volební komise navrhla hlasovat při 
doplňkových volbách veřejně aklamační formou s tím, že všichni členové souhlasili (pro: 13, proti: 0, 
zdržel se: 0). Následně bylo vyzváno k hlasování o zvolení P. Grígeľa členem výboru klubu (pro: 13, 
proti: 0, zdržel se: 0). Jednatel dr. Šimek doplnil, že po zvolení budou potřebné dokumenty zaslány na 
centrálu ČSCH do Prahy pro předložení na spolkový rejstřík.

12. Různé a diskuze

Pokladník klubu V. Vytrhlík navrhl zvýšení účelového poplatku v klubu, a to na 300 Kč za dospělého 
člena s tím, že mladí chovatelé do 18 let poplatek neplatí. Hlasování – pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0.

13. Usnesení

Návrhová komise přečetla návrh usnesení (Příloha zápisu č. 3). Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 
0. Usnesení bylo přijato.

14.  Závěr

Předseda klubu P. Matúšů st. poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup k jednání a schůzi 
ukončil v cca 12 hodin.

Zapsal: MVDr. Vlastimil Šimek, Ph.D.

Ověřil: Pavel Matúšů st.

Zápis zveřejněn na webu klubu www.klubmbh.estranky.cz a na klubovém facebookovém účtu Moravský Bílý Hnědooký | Facebook

https://www.facebook.com/groups/786899072386372
https://klubmbh.estranky.cz/
mailto:klub-mbh@seznam.cz
https://www.facebook.com/groups/786899072386372
http://www.klubmbh.estranky.cz/

